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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Camilla Waltersson Grönvall (M)

2024/25:92 Åtgärder för att stoppa HVB-hem som drivs av kriminella

Enligt SVT betalade svenska kommuner förra året över 200 miljoner kronor till 
HVB-bolag som enligt polisen har kopplingar till grov organiserad brottslighet.

Vi har nyligen kunnat läsa i tidningarna om att polisen har 
underrättelseuppgifter om att 18 HVB-hem i dag drivs av kriminella. Vilka 
dessa är har inte offentliggjorts. Det betyder att vi skattebetalare betalar dyra 
pengar till kriminella för att de ska behandla barn och unga för att de inte ska 
bli kriminella.

Med anledning av problemets allvarlighetsgrad och omfattning vill jag ställa 
följande fråga till statsrådet Camilla Waltersson Grönvall:

 

Vad avser statsrådet och regeringen att göra för att säkerställa att inga barn och 
unga placeras i HVB-hem som drivs av kriminella? 

………………………………………

Gustaf Lantz (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann

Från Riksdagsförvaltningen
2024-10-07
Besvaras senast
2024-10-25


